

檔案編號 : PAM/PN/N408/2025

致 :叠翠軒 各業戶

2座更換食水泵工程

謹通知各住戶,由於本苑的水泵經已沿用多年,本處陸續安排報價更換,而2座 1樓水泵房1號食水上水泵已安排承辦商進行更換有關水泵的工程,內容如下:

2座1樓水泵房1號食水上水泵更換工程

日期: 2025年6月26日 地點: 2座1樓水泵房

為配合上述工程,有關座數亦需要暫停食水的供應,詳情如下:

2座因應工程暫停食水供應

日期: 2025年6月26日

時間:上午9時至下午5時30分 影響範圍:2座所有單位

如對上述事宜有任何查詢,請致電 2706 0121 與本處職員聯絡。敬希垂注!

2025年6月23日

To : All Residents of Block 2 of the Pinnacle

Date of Issue : 23 June 2025

Replacement of Water Pump for Block 2

We would like to inform you that the water pumps in our estate have been in-used for many years. We are in the process of arranging quotes for their replacement. The contractor has been scheduled to replace the water pump located Block 2. The details are as follows:

Replacement Work for Water Pump in Block 2

Date : 26 June 2025

Location: 1st Floor's Pump Room of Block 2

To facilitate the above work, the fresh water supply will also be temporarily suspended for the relevant block. The details are as follows:

Suspension of Fresh Water Supply for Block 2

Date : 26 June 2025

Time : 9:00 A.M. to 5:30 P.M. Affected Area : All Flats of Block 2

Should you have any enquiries regarding the above issues, please contact our staff at 2706 0121. Thank you for your attention!

置邦物業管理有限公司 叠翠軒管理處

ISS EastPoint Property Management Limited
The Pinnacle Management Office

張貼日期至 Post Due Date: 23-6-2025